
 

 

Schriftelijke vragen (artikel 44 RvO) van fractie 
ChristenUnie over trapliften 
 

Datum vraag: 7-7-2025 
Indiener: Hendri Witteveen 
Nummer: S25/51 
Datum antwoord: 13-5-2025 
 
 
Aanleiding: 
In het programma Meldpunt van 2 mei 19:50 op NPO2 wordt (opnieuw) het probleem aangekaart 
dat gemeenten trapliften laten plaatsen aan de brede kant van de trap. Hierdoor moeten 
huisgenoten (mantelzorgers) en verzorgers de smalle zijde van de trap gebruiken. Dit is gevaarlijk 
en voldoet ook niet aan de wettelijke eisen, wordt gesteld. In deze uitzending wordt een voorbeeld 
uit de gemeente Rheden besproken. Zie link hieronder. Aangegeven wordt dat de gemeente 
Rheden naar aanleiding van vragen van de medewerkers van het programma de zaak onderzoekt. 
Voor de betroffen inwoner en bij zijn buurvrouw waar al zo’n traplift is geplaatst zou een second 
opinion worden gevraag en de gemeente zou haar beleid onder de loep nemen. 
 
Vraag: 

1. Bent u op de hoogte van deze kwestie en herkent u de toezegging dat de gemeente een second 

opinion laat uitvoeren en het beleid beziet? 

 

Antwoord: 

Wij zijn van deze zaak op de hoogte. In de uitzending van Meldpunt kwamen twee casussen aan 

de orde. In de eerste casus heeft reeds een controle plaatsgevonden, waarbij is erkend dat de trap 

niet veilig was opgeleverd. Er ontbraken steunpunten, die de leverancier op 8 mei alsnog heeft 

aangebracht. Daarmee is de trap weer veilig en voldoet deze aan de eisen van het Bouwbesluit. 

 

In de tweede casus gaat het om een nog te plaatsen traplift. De situatie is opnieuw grondig 

beoordeeld door onszelf en de leverancier. Daarbij is vastgesteld dat de voorgestelde lift aan de 

muurzijde voldoet aan het Bouwbesluit. De veiligheid van onze inwoners is uiteraard van groot 

belang. Daarom hebben wij een second opinion aangevraagd bij een onafhankelijke bouwkundige. 

Mocht hieruit blijken dat er toch sprake is van onveiligheid, dan zorgen wij voor een passende en 

veilige oplossing. Indien blijkt dat onze huidige werkwijze voor de toetsing van de algemene 

veiligheid niet toereikend is, zullen wij ons beleid daarop aanpassen. 

 

Vraag: 

2a. Indien dit het geval is, hoe staat het met het onderzoek en wanneer denkt u het af te ronden? 

Hoe en wanneer denkt u de raad hierover te informeren? 

2b. Indien dit niet het geval is, wat is uw reactie op de uitzending? 

 

Antwoord: 

Wij verwachten dat de second opinion deze maand plaatsvindt. Mocht hieruit blijken dat de te 
leveren traplift niet conform het geldende Bouwbesluit kan worden geplaatst, dan zorgen wij direct 
voor een passend en veilig alternatief. Als uit de second opinion blijkt dat er sprake is van een 



 

 

bredere misinterpretatie van het Bouwbesluit, die verder reikt dan deze casus, dan herzien wij ons 
beleid. Mocht dit het geval zijn, dan komen wij hiervoor uiteraard bij u terug. 
 
 
Trappen levensgevaarlijk door plaatsing trapliften 
https://npo.nl/start/serie/meldpunt/seizoen-19/meldpunt_86/afspelen 
 
 

https://npo.nl/start/serie/meldpunt/seizoen-19/meldpunt_86/afspelen

	 
	 
	 
	Schriftelijke vragen (artikel 44 RvO) van fractie ChristenUnie over trapliften




